

聯合書院岑才生學長計劃——迎新晚會 29/9/2005

UC Shum Choi Sang Mentorship Programme - Inauguration Ceremony

張煊昌博士、岑才生先生及馮國培院長主持「聯合書院岑才生學長計劃」命名儀式。

Dr Thomas H C Cheung, Mr Shum Choi Sang and Professor K P Fung naming the programme "United College Shum Choi Sang Mentorship Programme".



張煊昌博士(左一)、馮國培院長(右一)、計劃統籌委員會召集人劉行榕教授(左二)及殷巧兒女士(右二)致送紀念品予岑才生先生。

Dr Thomas H C Cheung (far left), Professor K P Fung (far right), Professor Alaster Lau (second from left) and Ms Lina Yan (second from right), Convenors of the Programme Organizing Committee, presenting a souvenir to Mr Shum Choi Sang.



多位連續服務六年的學長獲岑才生先生頒授水晶紀念座。

Mr Shum Choi Sang presented souvenirs to mentors who have supported the programme for six consecutive years,



校董會主席岑才生先生(中)慷慨捐出港幣一百五十萬予聯合書院學長計劃，支票由校友會會長張煊昌博士(左)及院長馮國培教授接受。

Mr Shum Choi Sang, Chairman of Board of Trustees (centre) donated HK\$1,500,000 to the Mentorship Programme. Dr Thomas H C Cheung, President of Alumni Association (left) and Professor K P Fung, College Head, receiving the cheque from Mr Shum.



為答謝多位連續服務三年的學長，岑才生先生特向他們頒授感謝狀。

Mr Shum Choi Sang presented certificates of thanks to mentors who have supported the programme for three consecutive years.

第六屆學長及學員大合照。

The grand group photo of guests, mentors and mentees.

